
Referat fra den ordinære generalforsamling i Fanø Roklubs Lokaler 
Tirsdag den 2. maj 2023 kl. 16:30 

 
Der var, inkl. den samlede bestyrelse, mødt ca. 24 aktionærer og medlemmer op. 
 

1) Valg af dirigent: Hans Mikkelsen blev foreslået og enstemmigt valgt som 
dirigent. Hans kunne herefter godkende mødet, som var lovlig indkaldt pr. 
mail af 12. april 2023.  
 

2) Formandens beretning: Torben Korsgaard fremlagde en god og 
fyldestgørende beretning, der blev godkendt med applaus. 
 

3) Regnskabet fremlægges af kassereren: Hans Christian Hansen (H.C.) 
fremlagde det reviderede regnskab, der forinden mødets afholdelse var 
uddelt til samtlige fremmødte. 
 
Regnskabet blev godkendt med applaus. 
 
Flere af regnskabets punkter blev uddybet, bl.a. sejladsindtægter, der i 2022 
androg kr. 360.093 mod kr. 280.806 i 2021, udgiften på kr. 281.368 til 
Svenskerbroen, udgifter til reparationer & værft, forsikringer og brændstof. 
 
Nedskrivningen af kassekreditten, der pt. er på kr. 300.000 er udskudt, men vil 
pr. 1/1-2024 blive nedskrevet til kr. 100.000. 
 

4) Indkomne forslag: Ingen 
 

5) Fastsættelse af kontingent for den kommende år (2024): Uændret kr. 200 pr. 
husstand. 
 

6) Valg af bestyrelse: På valg var Torben Korsgaard og Hans Christian Hansen 
(H.C.), begge modtog genvalg. 
 

7) Valg af op til 2 bestyrelsessuppleanter: På valg var Dan Grønbæk Steffensen 
og Willy Morgenstern, begge modtog genvalg. 
 

8) Valg af 1 revisor og dennes suppleant: Alice Hollænder blev genvalgt. Der var 
ingen kandidater til suppleant posten. 



 
9) Eventuelt:  

 
H.C. kunne fortælle at vi har et godt forhold til Destination Nationalpark 
Vadehavet, vi er blevet partnere og betaler et kontingent, men har stor glæde 
af dem og de giver Martha god PR. 
 
John Nielsen roste de klubaftener der havde været i maritimt miljø, det har 
været en stor succes, og han opfordrede til at det blev gentaget. Der var 
forslag om at det ikke altid skulle være en onsdag aften, men at man skiftede 
lidt imellem ugedagene. 
 
Den nye skipper Mogens takkede for en god velkomst i bådgruppen. 
 
Drømmeprojektet med at få udskiftet Marthas dieselmotor til el lever stadig, 
om det bliver muligt både hvad angår økonomi og tilladelse til udskiftning 
(Martha er bevaringsværdig) må tiden vise. 
 
Status på Hjerting Broen: økonomien er på plads. Man har ansøgt om 
tilladelse til at placere to pontoner for enden af broen, men grundet Natur 
2000 kræver det flere tilladelser, og det tager tid, så der sker nok først noget i 
2024. 
 
Der var forslag om at kontakte dygtig guide på Esbjerg Havn, der kunne sejle 
to ture på Martha sammen med bådgruppen, således de kunne høre den 
spændende historie om havnen. 
 

 
Efter generalforsamlingen konstituerede bestyrelsen sig: 
 
Torben Korsgaard, formand 
Peter Salskov, næstformand 
Hans Christian Hansen, kasserer 
Anette Rindom, sekretær 
Edit Rudbeck, bestyrelsesmedlem 
 
 
 
Referent: Anette Rindom 



 
 
 
 

 


